



نام :

نام خانوادگی :

محل امضاء:

عصر چهارشنبه 98/11/12



وزارت علوم. تحقیقات و قثّاوری

سازمان سنجش أموزش كشور

اگر دانشگاه اصلاح شود مملکت اصلاح می شود. امام خمینی (ره)

آزمون ورودی دورههای کارشناسی ارشد ناپیوسته داخل ـ سال 1394

اطلاعات استراتژیک ـ کد ۱۱۵۵

عنوان مواد امتحانی، تعداد و شماره سؤالات

ريف	مواد امتحانی	تعداد سؤال	از شماره	تا شماره
· 2	زبان تخصصي	۲.	(3	۲-
۲	جغرافیای نظامی ایران و کشورهای همجوار	۲.	77	۵٠
٣	اطلاعات	۲.	۵۱	٧.
۴	مباني علم سياست	۲٠	Α1	۹.
۵	اصول روابط بينالملل	7.	9.1	14.

این آزمون نمره منفی دارد.

استفاده از ماشین حساب مجاز نیست.

استفاده از ماشین حساب مجاز نیست.

البهمن ماه _ سال ۱۳۹۳

حق جاب، تکثیر و انتشار سوالات به هر روش (الکترونیکی و ...) پس از بر گزاری آزمون، برای تمامی اشغاس حقیقی و حقوقی تنها با مجوز این سازمان مجاز می باشد و با متخلفین برابر مقررات رفتار می شود.

دانلود کلیه سوالات آزمون کارشناسی ارشد در مسترتست

203F صفحه ۲

آزمون رشته اطلاعات استراتزيك

ربان تخصصی:

PART A: Vocabulary

Directions:	Choose	the	word	or	phrase	(1),	(2),	(3),	or	(4)	that	best	completes	each
sentence. Th	hen mari	k you	ur ans	wer	sheet.								2	

1- The living condition	ons of the tenants wer	e certainly	when the landlord finally
installed washing n	nachines and dryers in	the basement.	375
 displayed 	distinguished	illuminated	4) enhanced
2- The first few mome	nts after the explosion	were pure:	no one was sure what had
	area was filled with po		
1) reluctance	2) chaos	malady	4) prevention
3- Of the seven ancie	nt "Wonders of the V	World," only the py	ramids of Egypt are still
1) recollected	controversial	3) extant	4) innovated
			t could pose a risk for her
CESSES TRACTITIONS.	2) blamed	3) rationalized	4) scrutinized
1) reinforced 5- The news of the pla	ne crash has not yet b	een by inden	endent sources.
1) verified		3) confronted	
			I at the of power,
which really surpri			
	2) cross-section	3) nadir	4) velocity
The committee mer chairman.	mbers were won over	to the project by the	arguments of the
 wholehearted 	respectable	cogent	4) stubborn
8- Although he components	mitted the crime, bed for his actions.	cause he was menta	ally ill he should not be
 imaginative 	2) culpable	vindictive	4) illicit
9- With difficulty, I c	ould the shape	of a whale off the	starboard bow, but it was
too far away to dete	ermine its size or speci	es.	
1) resolve	2) interpret	magnify	4) discern
10- His strength and -	in the ring, and ame and acceptance.	his ability to knock	out the toughest of
1) affectation	2) coercion	3) dexterity	4) impression
PART B: Cloze Pa	ssage		41
		ATTENDED TO SELECT A SECURITION OF THE SECURITIO	

<u>Directions:</u> Read the following passage and decide which choice (1), (2), (3), or (4) best fits each space. Then mark your answer sheet.

Fuel cells have been hailed as a savior of the environment, because they can turn hydrogen and other fuels (11) ------ electricity cleanly and efficiently. But the technology has been hindered by the high cost of the platinum catalysts (12) -----.

Hydrogen fuels cells, for example, work by pumping hydrogen gas past one electrode (the anode), where (13) ----- into its constituent electrons and protons. The electrons then flow through the anode, (14) ----- electrical power, while the protons diffuse through the cell. Electrons and protons both end up at a second electrode (the cathode), (15) ----- they recombine with oxygen from the atmosphere to form water.

11- 1) for 2) and 3) into 4) with

صفحه ۳	203F	رشته اطلاعات استراتژیک	
12- 1) they require	2) are required	3) they are required	4) as is required
13-1) splitting it	2) its splitting	3) splitting	4) it is split
14-1) providing	2) to provide	3) that provides	4) provide
15- 1) which	2) there	3) where	4) then

PART C: Reading Comprehension

<u>Directions</u>: Read the following three passages and answer the questions by choosing the best choice (1), (2), (3), or (4) and then mark the correct choice on your answer sheet.

PASSAGE 1:

If you look closely at some of the early copies of the Declaration of Independence beyond the flourished signature of John Hancock and the other fifty-five men who signed it, you will also find the name of one woman, Mary Katherine Goddard. It was she, a Baltimore printer, who published the first official copies of the Declaration, the first copies that included the names of its signers and therefore <u>heralded</u> the support of all thirteen colonies.

Mary Goddard first got into printing at the age of twenty-four when her brother opened a printing shop in Providence, Rhode Island, in 1762. When he proceeded to get into trouble with his partners and creditors, it was Mary Goddard and her mother who were left to run the shop. In 1765 they began publishing the Providence Gazette, a weekly newspaper. Similar problems seemed to follow her brother as he opened businesses in Philadelphia and again in Baltimore. Each time Ms. Goddard was brought in to run the newspapers. After starting Baltimore's first newspaper, *The Maryland Journal*, in 1773, her brother went broke trying to organize a colonial postal service. While he was in debtor's prison, Mary Katherine Goddard's name appeared on the newspaper's masthead for the first time.

When the Continental Congress fled there from Philadelphia in 1776, it commissioned Ms. Goddard to print the first official version of the Declaration of Independence in January 1777. After printing the documents, she herself paid the post riders to deliver the Declaration throughout the colonies.

During the American Revolution, Mary Goddard continued to publish Baltimore's only newspaper, which one historian claimed was "second to none among the colonies. "She was also the city's postmaster from 1775 to 1789—appointed by Benjamin Franklin—and is considered to be the first woman to hold a federal position.

16- With which of the following subjects is the passage mainly concerned? The accomplishments of a female publisher 1) The rights of a female publisher 3) The weaknesses of the newspaper 4) The publishing system in colonial America 17- Marry Goddard's name appears on the Declaration of Independence because ------. 1) she published the document 2) her brother was in prison 4) she paid to have the document printed 3) she helped write the original document The word "heralded" in line 5 is closest in meaning to ------18-1) announced influenced 3) rejected 4) ignored 19- According to the passage, Mary Goddard first became involved in publishing when she moved to Balitomor was appointed by Benjamin Franklin 3) took over her brother's printing shop 4) signed the Declaration of Independence

آزمون رشته اطلاعات استراتژیک 203F صفحه ۴

20- It can be inferred from the passage that Mary Goddard was -----.

1) a famous writer

2) extremely wealthy

3) a member of the Continental Congress

4) an accomplished businesswoman

PASSAGE 2:

Niccolo Machiavelli, an Italian statesman and political philosopher of the early sixteenth century, is considered the founder of modern political thinking. Machiavelli was a product of Renaissance Florence, a city-state that was struggling for expansion and survival among a competing group of similar states. As a public servant and diplomat, Machiavelli came to understand power politics by observing the spectacle around him without any illusions. In 1512, he was briefly imprisoned and then forced to leave public life. He retired to his country estate, where he recorded his reflections on politics. Two of his books would become classics in political theory: *Discourses on the First Ten Books of Livy*, a set of essays on ancient and modern politics, and *The Prince*, a potent little book that would shock readers for centuries.

Machiavelli saw politics as an activity to be practiced and studied for its own sake. Politics was simply the battle of men in search of power, and since all men were brutal and cowardly, politics must follow certain rules. In his most famous work, The Prince (1532), Machiavelli described the means by which a leader may gain and maintain power. The ideal prince was the man who had studied his fellow men, both by reading history and by observing the present, and was willing to exploit their weaknesses. Machiavelli thought that his own time was too corrupt to permit any alternative to the Renaissance despots that he saw all around him.

21- What does the passage mainly discuss?

- 1) Machiavelli's famous books
- 2) A political philosopher's views
- 3) A brief history of political philosophy
- 4) Principles of modern political thinking

22- According to the Passage, Niccolo Machiavelli -----.

- 1) tried to observe situations objectively
- 2) himself chose to leave public life
- considered politics as an integrated affair
- 4) was forced to compile some political facts and theories

23- The word "brutal" in paragraph 2 is closest in meaning to ------

- selfish
- 2) weak
- 3) cruel
- 4) dishonest

24- The passage states that the Prince -----

- is a collection of essays on modern politics
- is intended to describe the characteristics of a leader
- 3) was written immediately after Machiavelli was released from prison
- 4) described the Renaissance rulers from Machiavelli's point of view

25- According to the *Prince*, the ideal prince has all of the following qualities EXCEPT -----.

- 1) he is a trained observer
- he gets to know people living around him
- 3) he tries to get information about the past and present
- 4) he refuses to use people' weak points unfairly

PASSAGE 3:

The grand jury is an important part of the American legal system. The grand jury is composed of private citizens who are appointed to serve for a designated period of time. Grand juries, which hold meetings in private, serve one of two functions: charging or investigatory. A grand jury that is serving a charging function listens to evidence presented by the prosecutor and decides whether or not the prosecution has adequate evidence to charge a suspect with a

مفحه ۵ مفحه ۵

crime; if the grand jury feels that there is adequate evidence, then it issues an indictment, and the suspect must then proceed with a trial. A grand jury that is serving an investigatory function investigates cases of suspected dishonesty, often by public officials.

The primary reason for the existence of the grand jury is that it is supposed to ensure that citizens are not subject to unfair prosecution; under the grand jury system, prosectors must first convince an unbiased group of citizens that there is justification for the charges that they want to bring. However, the grand jury system has come under attack from numerous directions. Grand juries are routinely criticized for being too slow and too costly; the grand jury system really means that there are two trials, the grand jury hearing to decide whether or not there should be a trial and then the actual trial itself. Another criticism of the grand jury results from the fact that the meetings are held in private; the grand jury is not open to public scrutiny and is therefore not publicly responsible for its actions, and this has cast doubt on some of its findings. A final common criticism of the grand jury is that the evidence it hears is one-sided, from the perspective of the prosecution, so that the grand jury serves as the right arm of the prosecution rather than as a defender of the rights of a suspect.

26- Which of the following questions is NOT addressed by the passage?

- 1) Who serves on a grand jury?
- 2) What are the criticisms leveled at the grand jury?
- 3) Why do grand juries perform various functions?
- 4) What's the problem associated with holding grand jury meetings in private?

27- In which course might this passage assigned reading?

1) America History

2) Introduction to law

3) Research Methodologies

4) Sociology of Criminal Behavior

28- The passage states that the grand jury -----.

- 1) never charges a suspect with a crime
- decides how the actual trial must take place
- encourages the public to evaluate its legal actions
- 4) came into existence to make fair prosecution happen
- 29- The word "they" in line 11 refers to ------
 - 1) prosectors
- 2) citizens
- 3) charges
- 4) justifications

آزمون رشته اطلاعات استراتزيك

30- How does the author seem to feel about the grand jury system?

- 1) Quite assured to its usefulness
- 2) Highly supportive of its use
- 3) Extremely negative about all aspects
- 4) Somewhat doubtful about its effectiveness

جغرافیای نظامی ایران و کشورهای همجوار:

 ۳۱ کدام عوامل، در طرح ریزی عملیات نقش اساسی و حیاتی دارند؟ ۲) زمین، نیروهای خودی، تجهیزات ۱) مأموریت، زمین، نیروهای دشمن ۳) نیروهای دشمن، تسلیحات، اصول پدافند ۴) تجهیزات، زمان عملیات، استعداد نیروی انسانی مواضع دفاعی، بر پایه کدام عوامل شکل می گیرند؟ ۲) معابر موجود و تهدیدهای احتمالی ۱) شیوه عملیات و توان پدافند ۴) استعداد بدافند، مکان و زمان رزم ۳) تهدیدهای موجود و نوع عملیات آفندی ٣٣ - قواعد و ملاحظات پدافند بر كدام عامل، تأكيد ويژه دارند؟ ۴) اقليم ۲) زمان ۳۴ کدام مورد، از جنبههای تاکتیکی مربوط به زمین است؟ ۱) ارتفاعات مشرف، معابر وصولى، دهليزبنديها ۲) اختفا و پوشش، معابر مرزی، عوارض حساس ۴) عوارض حساس، ارتفاعات مشرف، معابر وصولی ۳) اختفا و پوشش، دید و تیر، عوارض حساس

203F

صفحه ۶

آزمون رشته اطلاعات استراتزيك

از دیدگاه جغرافیای استراتژیک در کاربرد عام، «گروه قومی» مردمی هستند که در سرزمین	-٣۵
منتسب به خود و در چهارچوب مرزهای زندگی میکنند.	
 ۱) بیرون _ فرهنگی واحد ۳) داخل _ اجتماعی هماهنگ ۴) بیرون _ باورهای سنتی 	
۳) داخل _ اجتماعی هماهنگ ۴) بیرون _ باورهای سنتی	
استراتژی راه ابریشم از سوی کدام قدرت، جهت تسلط برکشورهای منطقه خزر اتخاذ شد؟	
۱) چین ۲) روسیه ۳) اتحادیه اروپا ۴) ایالات متحده آمریکا	
آسیا از طریق کدام منطقه، به عنوان یک پل عظیم، به اروپای شرقی متصل میشود؟	-44
۱) خزر ۲) قفقاز ۳) آسیای مرکزی ۴) غرب آسیا	
عامل اصلی تعیین قدرت و جایگاه کشورها در عرصه جهانی در قرن بیست و یکم، کدام است؟	-34
۱) منابع انرژی ۲) اقتدار نظامی ۳) بنیه اقتصادی ۴) ظرفیت دیپلماسی	
براساس پیشبینی اتحادیه اروپا، پس از سال ۲۰۰۷، محور اصلی روابط میان این اتحادیه با سایر کشورها، بر	-49
كدام موضوع متمركز شده است؟	
۱) تجارت ۲) اقتصاد ۳) انرژی ۴) سیاست	
کدام عارضه طبیعی، مرز مشترک میان جمهوری اسلامی ایران با کشورهای جمهوری آذربایجان، جمهوری	-4.
ارمنستان و جمهوری خودمختار نخجوان را تشکیل میدهد؟	
 دیم قشلاق ۲) رودخانه ارس ۳) ارتفاعات دالامپرداغ ۴) رشته ارتفاعات طالش 	
٣) ارتفاعات دالامپرداغ ۴) رشته ارتفاعات طالش	
مبنای اصلی گسترش روابط چین با کشورهای خاورمیانه، کدام است؟	
۱) سیاسی ۲) نظامی ۳) بازرگانی ۴) انرژی	
مهم ترین معبر نفوذی به ترکیه،(به جز معبر قطور) کدام است؟	
۱) سلماس، خوی ۲) بورالان، آرارات ۳) دیم قشلاق، آرارات کوچک ۴) ارضالروم، بازرگان	
 ۳) دیم قشلاق، آرارات کوچک ۴) ارضالروم، بازرگان 	
مهم ترین نقاط آسیب پذیر مرز ایران و آذربایجان، ارمنستان و نخجوان کدام است؟	
۱) دره دیز، جبران، جلفا ۲) پلدشت، جلفا، خداآفرین	
٣) پارسآباد، مغان، گرمی ۴) سرخس، علیرضاآباد، پارسآباد	
طول خطوط مرزی ایران با کشورهای همسایه رویهمرفته، چند کیلومتر است؟	- 44
Y000 (Y	
9000 (4	
کدام عبارت، در خصوص شبکه آبهای شمالی ـ جنوبی کشور ترکیه درست است؟	-40
۱) تأثیر چندانی در عملیات نظامی ندارد.	
۲) عاملی است که موجب طولانی تر شدن جنگ می شود.	
۳) یکی از عوامل ضعف جغرافیای نظامی ترکیه است.	
۴) یکی از عواملی است که به آن کمک کرد تا در جنگ دوم جهانی، موفق شود.	
صافترین دهلیز ایران، کدام است؟	-48
۱) جام، که از اهمیت ویژهای برخوردار است. ۲) جلفا، مرند، تبریز که در اشغال تبریز مهم است.	
 ۳) زورآباد، مشهد که شرق ایران را تهدید میکند. ۴) خواف، که این دهلیز در مجاورت مرز قرار دارد. 	
نقاط حساس و آسیبپذیر ایران، در ساحل جنوبی دریای خزر کدام است؟	-47
۱) جلگه گیلان و جلگه گرگان ۲ ۲) دشت مغان و منطقه پلدشت	
 ۳) منطقه طالش و مصب سفیدرود ۴) منطقه مازندران و شمال آستارا 	
میزان ذخایر موجود در معادن نفت ایران، کدام است؟	-41
۱) ۹ میلیارد تن معادل ۲۵ درصد نفت موجود در جهان	
۲) ۱۰ میلیارد تن معادل ۲۵ درصد نفت موجود در خاورمیانه	
۳) ۱۱ میلیارد تن معادل ۱۳ درصد ذخیره نفت جهان	
۴) ۱۲ میلیارد تن معادل ۱۳ درصد نفت موجود در خاورمیانه	

203F

۲) گرجستان، قرقیزستان، تاجیکستان

صفحه ۷

آزمون رشته اطلاعات استراتژیک

۴۹ منقطه قفقاز در برگیرنده کدام کشورهاست؟

۱) ارمنستان، گرجستان، قرقیزستان

	۱) ارمنستان، ترجستان، فرفيرستان	۱) ترجستان، فرفيرستان	
	٣ قرقيزستان، قزاقستان، ازبكستان	۴) آذربایجان، ارمنستان،	گرجستان
-4.	مهم ترین استراتژی ایالات متحده آمریکا در منطقه	عليج فارس، كدام است؟	
	۱) کسب منابع وسیع با جلوگیری از ظهور قدرتهای	جدید منطقهای	
	۲) پشتیبانی و اجرای سیاستهای اتخاذشده از سوی		
	۳) ممانعت از ایفای نقش محوری جمهوری اسلامی ا		
	۴) ایفای نقش انحصاری با هدف پایش تغییرات و تحر		
	۱) یعنی مسل محسری به سعت پایس معیورات و مح	د ت سنده ی و سای سر	ر ایران مراسی
1-5/11			
اطلاعا	<u>:9</u>		
-41	اگر رویکرد جمع آوری انبوه، به مثابه یک تور اطلاعا	ی در گستره بسیار وسیع	یک هدف اطلاعاتی قلمداد
	شود، جمع آوری تخصصی به منزله کدام مورد است؟	C. ,, , , , ,	
	 بنک اطلاعاتی ۲) قلاب اطلاعاتی 	:1cNb1 > : . > 0	۴) اشراف اطلاعاتی
AY		۱۱) دستبرد اعارعانی	۱) اسراک اطارعانی
-ω1	عبارت زیر اشاره به کدام مورد دارد؟	191 v /	#/ ' " "\ A. 1.
	«بررسی منظم عوامل اطلاعاتی، شامل مشخصات م		
Uscowan	۱) برآورد اطلاعاتی ۲) بررسی اطلاعاتی	۲) گزارشات اطلاعاتی	۴) پروندههای اطلاعاتی
-24	کدام مورد، بیانگر مفهوم «استخبارات» است؟		
	۱) تأییدکننده خبر جمعآوریشده	۲) جمعآوریکننده خبر ا	ز عوامل اطلاعاتی
	۳) سفارشدهنده خبر به عامل و مخبر	۴) هماهنگکننده مخبر	و جمعآوریکننده اخبار
-54	اخبار و اطلاعات نظامی دفاعی را در کدام سطوح، م	توان پیگیری کرد؟	
	۱) کلان، تاکتیکی، گزینهای	۲) تاکتیکی، عملیاتی، مو	ردى
	۳) استراتژیک، عملیاتی، تاکتیکی	۴) گسترده، متوسط، مورد	
-00	141 Tel 142 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4	اطلاعات، بر اساس موضوً	
	۱) دفتر کار ۲ (۲ نقشه وضعیت		۰ ۲ ۴) پروندههای اطلاعاتی
-08	بقای سرویس اطلاعاتی، مستلزم وجود کدام سیسته		G
==:AM62	۱) عامل یابی ۲ کی مساور م روبود مدم سیستی ۱) عامل یابی ۲) جمع آوری رزمی		۴) گزارشنویسی
AV	کدام مورد، بیانگر مفهوم ماده یک بر آورد اطلاعاتی		۱۱ دارسویسی
- W 1	전(A)		
	۱) خط حد واگذارشده به یگان و مأموریت تصریحی		
	۲) برگرفته از تواناییهای یگان خودی در برابر دشمن	18	
	۳) استنتاج فرمانده از وضعیت یگان و چارت تشکیلات	■ 100 100 100 100 100 100 100 100 100 10	
	۴) بیان مجدد مأموریت واگذارشده به یگان و استنتاج		
$-\Delta \lambda$	کدام یک از فنون نگارش اطلاعات، رویدادها، جریانا	ت و مسائل، به ترتیب و تو	الی منطقی استنتاج و به ارائا
	راهحل مشكلات مىانجامد؟		
	۱) بررسی ۲) نقشهخوانی	۳) کالک	۴) گزارشنویسی
-09	کدام گروه، از بر آورد اطلاعات رزمی (تاکتیکی) استه	اده میکنند؟	
	۱) مسئولین اطالاعات نظامی	۲) طراحان نظامی و رهبر	ان مملکتی
	۳) فرماندهان یگانهای تاکتیکی	۴) مسئولین سیاسی و فر	177
-9.	سرویس اطلاعات سرّی استرالیا که در سال ۱۹۵۲، ت		
	ASIS (7 NIC ()		The second secon
-81	ارزشیابی فعالیتهای نیروهای نظامی خارجی در کلی		
	استراتژیکی، چه نام دارد؟		- G J - J G
		۲) پرورش اخبار نظامی	
	۱) پردازش اخبار		- 144×+
	۳) بهرهدهی اطلاعات	۴) تجزیه و تحلیل اطلاعا	ت نظامی

صفحه ۸	203F	ن رشته اطلاعات استراتژیک	آزمور
9,	جهانی به منظور شناسایی دشمن بود	کدام مورد، هدف اصلی تحقیقات بین دو جنگ	-81
	۴) مرابات و حورتین العالی و	۳) دوربین و هواپیمای شناسایی	
انی به منظور شناسایی دشمن بود؟ ۲) مراقبت و دوربین شناسایی ۴) هواپیمای شناسایی و مراقبت ۸) هواپیمای شناسایی و مراقبت ۸) اطلاعات بسیار دقیق در زمینه سه بعدی و سرعت ارائه کند؟ ۲) الله بانه روز و تحت کلیه شرایط آب و هوایی برای سالها ۶) است؟ ۱/ می باشد، شامل کدام اطلاعات است؟ ۱/ عملیاتی، رزمی، فنی ۱/ عملیاتی، رزمی، فنی ۱/ استراتژیک، رزمی، فنی ۱/ جمع آوری اخبار ۱/ جمع آوری اخبار ۱/ هدایت تلاش جمع آوری ۱/ هدایت تلاش جمع آوری ۱/ طرح ریزی ۱/ جمع آوری ۱/ شور مورد نظر ۱/ سرد مطرح شد؟ ۱/ سرد مطرح شد؟ ۱/ اسیران اهل کتاب ۱/ اسیران اهل کتاب ۱/ اسیران اهل کتاب ۱/ سیراتژی بزرگ، استراتژی بزرگ		۲) دوربین و هواپیمای سمسایی	CW
		۱) GPS (۲ GIS	701
آب و هوایی برای سالها	، طول شبانهروز و تحت کلیه شرایط آ	کدام سیستم حساس کنترل از راه دور، در تمام	-84
	رفته است؟	جهت شناسایی نظامی، مورد استفاده قرار میگر	
TIR	. (* GPS (*	۱) رادار ۲) سنسور حرارتی	
		اطلاعات نظامی که حاصل جمع آوری و پرورش ا	-80
walle a	۲۰ استاتفکستمیهٔ فنستا	۳) عملیاتی در در در فزیر ترتیب نیم	
. حرو		مشکل ترین مرحله تولید اطلاعات، در فرآیند م	cc
	W W-00		P(E)
		۱) پردازش اخبار	
SENSE WARRY CO	22 D S T T T T T T T T T T T T T T T T T T	۳) ارزیابی و تفسیر اخبار	PERM
های توانایی، تناسب،	حله فرايند تهيه اطلاعات بايد ويزعى		-84
		تعادل و تقاطع مدنظر قرار گیرد؟	
جمعآوري	۳) طرحریزی ۴) -	۱) تولید ۲) پرورش	
		کدام مورد، به عنوان یک پدیده جدید پس از ج	-81
		۱) جاسوسی در قبال حذف فیزیکی	
		 ۲) جاسوسی اقتصادی (صنعتی، تجاری) 	
		۳) جاسوسی در نیروهای مسلح کشورهای هدف	
	1::		
		۴) جاسوسی برعلیه مردم برای ایجاد اختلال در	60
، مطرح نشده، و از	یک از سازمانهای بینالمللی حقوقی		-77
2820 V. U	THE THE PART PART	مختصات اسلام است؟	
سیران کافر حربی		۱) اسیران بغاه ۲) اسیران جنگی	
	بب کدام است؟	تأمین اطلاعات سطوح منطقی مدیریتی، به ترتی	-4.
	نراتژی ملی، استراتژی بزرگ	۱) تاکتیکی، عملیاتی، استراتژی صحنه نبرد، است	
	ی، استراتژی بزرگ، استراتژی ملی	۲) تاکتیکی، استراتژی عملیاتی، استراتژی نظامی	
		۳) تاکتیکی، استراتژی صحنه نبرد، استراتژی عم	
	0,, 8, 0,, 8	2,7 3,.2,7 6 2,7	
		علم سياست:	مبانی
م شود؟	، جمعیت، حکومت و حاکمیت تأکید	د، کدام تعریف از دولت، به ویژگ های سرزمین	-٧1
			- tork
			vr
صیت انسان، و سیاست			- 1
W02 8		بزرگنمایی را از صفات نیک و بد کدام شکل حا	
		۱) دیکتاتوری ۲) پادشاهی	
مورد، تلقى مىكنند؟	لاح «شاخه چهارم حکومت» را کدام	میان ارگانهای شناخته حکومت، برخی به اصط	-44
	۲) سازمان اداری کشور ۴) کمیسیونهای مشترک مقنن	۱) افکار عمومی	
له و مجریه	۴) کمیسیونهای مشترک مقنن	۳) احزاب سیاسی و انتخابکنندگان	
	ست یافتن به قدرت سیاسی یا حفظ آ	کارویژهها و روشهای حزبهای سیاسی برای د	-44
	58 III I I I I I I I I I I I I I I I I I	تنگاتنگ دارد؟	
	۲) قدرت رهبری	۱) نقش رهبری	
	۴) ساختارهای احزاب سیاسی	۳) پایه و میزان عضویت	
	G	ب به به رسیرن سریت	

آزمون رشته اطلاعات استراتؤيك صفحه ۹ 203F ۷۵- در کدام روند، انتخاب کنندگان می توانند مقامهای انتخابی خود را که از عملکردشان راضی نیستند برکنار ۴) ائتلاف انتخابی ٣) اختيار تصميم ۲) ابتکار عمومی ۱) بازخوانی ۷۶ - ساده ترین شکل گرایش به همکاری بین حکومتی، کدام است؟ ٣) توافقات شفاهي ۴) موافقتنامههای دوجانبه ۲) قراردادها ۱) پیمانها ٧٧ - كدام مورد، در خصوص موضوع علم سياست و سياست درست است؟ ۱) صرفاً در ارتباط با تعارض ۲) صرفاً در ارتباط با همگونی ۳) آمیزهای از دو چهره همگونگی و تعارض اما با محوریت تعارض ۴) آمیزهای از دو چهره همگونگی و تعارض اما با محوریت همگونگی ٧٨- كدام نظريه در خصوص منشأ دولت، منتسب به ارسطو است؟ ٢) نظريه الهي ۱) نظریه غلبه ۴) نظریه صیرورت یا طبیعی ٣) نظريه قرارداد اجتماعي ٧٩ - از دیدگاه دیوید ایستون، سیاست در ارتباط با کدام قلمرو یا حیطه است؟ ٢) حفظ منافع طبقه مسلط ۱) نظم و همگونگی ۴) تعارض بر سر قدرت سیاسی ۳) تخصیص مقتدرانه ارزشها از دیدگاه ماکس وبر، شکل عملی و واقعی دموکراسی کدام است؟ ۳) ژاکوبنی ۴) کثرتگرا ۲) نخبهگرا ۱) قانونی ۸۱ کدام مورد، بیانگر علم سیاست در برداشت یونانی است؟ ۲) سامان دادن به تعارضها ۱) علم حکومت بر شهر و عرصه عمومی ۴) سامان دادن به روابط حکومت با اصناف ۳) توزیع قدرت در بین طبقات مهم جامعه ۸۲ الگوی مطلوب حکومت در نزد منتسکیو، کدام بود؟ ۲) دموکراسی ۴) آریستوکراسی ۳) یادشاهی () جمهوري ٨٣ - به كدام دليل، پارلمان انگلستان از حاكميت حقوقي برخوردار نيست؟ ۱) نمی تواند از سیطره نفوذ احزاب سیاسی به دور باشد. ۲) هم نخستوزیر و هم ملکه اختیار و اقتدار مجلس را محدود کردهاند. ٣) قدرت أن از جانب گروهها یا نهادهای مختلف، محدود شده است. ۴) با توجه به عضویت در اتحادیه اروپا، ملزم است با قانون اروپا هماهنگ شود. ۸۴ مهم ترین ویژگی حکومتهای دموکراتیک دارای نظام دوحزبی یا چندحزبی که در حکومتهای دارای نظام تک حزبی وجود ندارد، کدام است؟ ۲) رقابت ۱) ثبات ۴) مشارکت سیاسی گسترده ٣) قانون گرايي ۸۵ از دیدگاه موریس دوورژه، مهم ترین سلاح پیکار در جهان امروز کدام است؟ ۳) رسانهها و تبلیغات ۴) پول و قدرت اقتصادی ۲) قدرت اطلاعاتی ۱) ئاسپونالىسم ۸۶ - باکوئین، به دولت و نهاد مالکیت خصوصی و مذهب چگونه مینگریست؟ ۱) آنها را نهادهای غیراخلاقی میدانست. ۲) تنها، دولت را نهاد غیراخلاقی می دانست. ۳) آنها را نهادهای اخلاقی و ضروری میدانست. ۴) دولت را نهاد غیراخلاقی و مذهب را نهاد اخلاقی به شمار میآورد. AV - از نظر کدام اندیشمند، استفاده از خشونت می تواند یک محرک لازم برای تغییرات اجتماعی باشد؟ ٢) آلن تورن ۴) مارتی اوپنهایمر ۳) چارلز تیلی ۸۸ کدام نظر، درباره گروههای ذینفع درست است؟ ۱) درحال رقابت با حزبهای سیاسی هستند. عمدتاً دنبال پیگیری اهداف سیاسی هستند. ۳) هدف تأثیر و نفوذ بر روند قانون گذاری را دنبال نمی کنند.

۴) در تلاش کسب قدرت سیاسی یا رسیدن به قدرت نیستند.

203F

٨٩ سير تكامل تاريخي دولت چگونه بوده است؟

۱) حاکمیت دولت با آزادی فردی سازگار بوده است. ۲) روند تکامل دولت پیوسته رو به سادگی گذاشته است. ٣) تكامل دولت با رشد أگاهي سياسي ارتباطي نداشته است. ۴) تكامل دولت پيوسته با توسعه ارضى و افزايش جمعيت آن همراه نبوده است. ۹۰ کدام متفکر سیاسی، دولت را ابزاری میدیده است؟ ٣) توماس آكويناس ۴) سیسرون ۲) هگل ۱) جان لاک اصول روابط بينالملل: ۹۱ کدام مورد، بر جهتگیریهای سیاست خارجی به درجات گوناگون تأثیر دارد؟ ١) ملاحظات انساني ۲) توزیع قدرت جهانی ۳) عوامل اقتصادی و فناوری ۴) تعداد و نوع بازیگران غیردولتی ۹۲ - کدام مورد، با وجود شروع عصر تنشزدایی جدید در روابط بینالملل، همچنان استفاده میشود؟ ۲) توسل به سازمان ملل متحد ۱) بهرهگیری از نیروی نظامی ۴) سلسلهمراتب هدفهای سیاست خارجی ۳) استفاده از انگیزههای اقتصادی ٩٣- كدام نظريه روابط بين الملل، بر هستى شناسى غير مادى استوار است؟ ۱) واقع گرایی ۴) سازهانگاری ۳) نولیبرالیسم ۲) نوواقع گرایی ٩۴ سطح تحلیل کلان، شامل کدام حوزه ها است؟ ۲) سطح سیستم جهانی ۱) سطح سیستم ملی ۴) دو سطح سیستم جهانی و منطقهای ۳) سطح سیستم منطقهای ٩٥- از نظر كدام مكتب، دولتها به عنوان كارگزار قدرت به حساب مى آیند كه به دنبال منافع خود هستند؟ ۱) آرمان گرایی ۴) سازهانگاری ۳) آرمانشهرگرایی ۲) واقع گرایی ۹۶ - چه کسی برای نخستین بار، طرح صلح ابدی جاویدان را پیشنهاد کرد؟ ۴) هانس مورگنتا ٣) ايمانوئل كانت ۲) أگوست كنت ۱) جرمی بنتام ٩٧ - از نظر واقع گرایان، سیستم آنارشی مبتنی بر کدام اصل است؟ ۳) خودخواهی ۴) همکاری غیرنهادینه ۲) تعاون ۱) خودیاری ۹۸ - نویسنده کتاب بحران بیستساله ۱۹۳۹-۱۹۱۹، کدام است؟ ۴) ماکس وبر ۳) ادوارد کار ۲) جوزف نای ۱) اگوست کنت ۹۹ از نظر کدام مکتب، اقتصاد بازار تمایل شدیدی به سمت تعادل دارد؟ ۴) کمونیسم ۳) سوسیالیسم ۲) اميرياليسم ۱) ليبراليسم -۱۰۰ در تقسیم بندی های سیاست قدرت، سیاست کشوری که در صحنه بین المللی به دنبال کسب پرستیژ است، كدام است؟ ۴) تغییر قدرت ٣) حفظ قدرت ۲) نمایش قدرت ۱) افزایش قدرت ۱۰۱ - سبک و شیوه رهبری که یکی از عناصر شکل دهنده قدرت میباشد، جزو کدام عوامل است؟ ۲) نظامی ۳) سیاسی ۱) اقتصادی ۴) جغرافیایی ۱۰۲- تقسیم سطح تحلیل به سه تصویر، برای تجزیه و تحلیل روابط بینالملل از کیست؟ ۱) مورگان ۴) کنت والتز ۳) کایلان ۲) سینگر ۱۰۳ مهم ترین تأثیر نظری جنگ جهانی اول بر مطالعات بین المللی، کدام بود؟ ۴) غلیه آرمانگرایی ۲) حاکمیت واقع گرایی ۳) غلبه فرارفتار گرایی ۱) تسلط رفتارگرایی ۱۰۴ نوواقع گرایی، همگرایی منطقهای را بر پایه کدام عامل تبیین میکند؟ الگوی تعامل کشورها ۲) ساختار نظام بین الملل ۴) هنجارهای بینالمللی ٣) فرايند نظام بينالملل ۱۰۵ کدام انگیزه، معمولاً موجب پیوستن دولتها به اتحادهای رسمی است؟ ۲) کسب پرستیژ بیشتر ۱) کسب منافع بیشتر ۴) قبول تعهدات گستردهتر ۳) گسترش تعهدات جغرافیایی

زمون رشته ا	عات استراء	زیک		203F		صفحه ۱۱
۱۰ چه کس	ليبراليسم ر	به انحراف به سر	وى امپرياليى	سم، متهم میکرد؟	3	
۱) کین		۲) کاردوسو		۳) هابسن	۴) فرانک	
۱۰۱- کنت و	، علل بروز	منگ در سیاست	، بينالملل ر	در کدام سطح (س	سطوح)، مورد توجه قر	ار داده است؟
۱) سط	ظام بينالما	<u>.</u>				
۲) طبی	افراد و ماه	بت نظام بينالملا	Ĺ.			
		الملل و ماهيت وا		سى		
۴) سه	لح، طبيعت	فراد، ماهیت دولہ	تها و ماهینا	و نظام بينالملل		
۱۰۰- کدام نر	مسائل، مس	له عمده برای جم	هانگرایان ا	ست؟		
۱) اقتم	ی	۲) اجتماعی	A NA ESSE	۳) رفاهی	۴) هویتی	
۱۰- ساخت	وار چین، به	عنوان مظهر و نه	ماد مبارزه چ	ینیها، برای جلوگ	ئیری از نفوذ بیگانگان	به ویژه دولتهای
غربی د	بن کشور، ج	زو كدام عامل مؤ	ؤثر در سیاس	تگذاری خارجی ا	این کشور بوده است؟	
۱) ایدٹ	ی			۲) ارزشها و اء	عتقادا <i>ت</i>	
۳) زمی	ای تاریخی	و فرهنگی		۴) تصویر کلی ا	از سیاست بینالمللی	
11 - كدام م	، یکی از م	م ترين دلايل نقد	. منطقه گرای	ی از سوی جهانگ <mark>ر</mark>		
۱) امتن	ز حکومت -	بهانی		۲) تقسیمناپذیر	ری صلح جهانی	
۳) تقس	ذيري صلح	جهانى		۴) همکاری با ه		
	3	20			8 9	



